
2003 )L

..í

	

N

DEC 1 9.Fidesz - Magyar Polgári Szövetsé g
Országgyű lési Képviselőcsoportj a

Dr Turi-Kovács Béla
országgyű lési képvisel ő

Dr. Szili Katalin
Az Országgyű lés elnöke
részére

írásbeli választ igényl ő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony !

„Van-e javulás az agrárvállalkozások hitelhez jutási feltételeiben? ”
címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszternek .

Tisztelt Miniszter Úr !

Ön a 2008 .10 .21-i Mezőgazdasági Bizottsági meghallgatásán, a bevezet őjében,
az alábbiakat mondta :

„Nem tettek jót nekünk különösen idén és az elmúlt egy hónapban történ t
világesemények, mindenekelőtt a pénzügyi válságra gondolok, aminek a
következményei alól a mezőgazdaság sem tudja magát semlegesíteni és kivonni .
Elsősorban a hitelfelvételi lehetőségek szűkültek és szűkülnek jelen pillanatban
is, és ezek bizony a fejlesztéseinkhez szükséges önerő vagy hitel esetében
megnehezítik a dolgunkat. Folyamatos tárgyalásban vagyunk a pénzintézetekkel ,
mindenekelőtt a Fejlesztési Bankkal, ami állami tulajdonú, hogy milyen hiteleke t
és milyen konstrukciókat tudunk kidolgozni azért, hogy a termelés
folyamatosságát ne veszélyeztessük ”

A bizottsági meghallgatás időpontjától a mai napig a közbeszédet más ágazato k
hasonló gondjai tematizálják és úgy tűnhet, hogy az agrárium ebben ne m
érintett. Ez nyilvánvalóan nem igaz, de néma gyereknek anyja sem érti szavát!



Miniszter úr, ért-e el a tárca érdemi eredményeket a pénzintézetekkel val ó
tárgyalásokon, és ha igen, akkor azok milyen konkrét formában öltenek már
most, vagy a közeli jövőben testet a gazdálkodóknál ?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2008 . december 19-én

Dr Turi-Kovács Béla
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